
Protokół Nr 11/2014 
z  posiedzenia Komisji  Rewizyjnej  

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 25 sierpnia 2014 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LVII Sesję Rady Miejskiej. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  
 Posiedzenie o godz. 1430 „otworzył i prowadził” A. Adamczewski Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. 
 Komisja przyjęła porządek posiedzenia glosując: za – 5 (jednogłośnie). 
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na LVII Sesję Rady Miejskiej. 

     a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014 
Projekt uchwały przedstawiała I. Kubiak Skarbnik Miasta. 
A. Adamczewski Przewodniczący Komisji zapytał czy Komisja ma pytania do 

przedstawionego projektu.  
Radni nie zgłaszali pytań. 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały  

budżetowej na rok 2014, głosując: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard 
Projekt uchwały przedstawiała I. Kubiak Skarbnik Miasta. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy Komisja ma pytania do przedstawionego 

projektu.  
Radni nie zadawali pytań do przedstawionego projektu. 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, głosując: za- 4, przeciw – 0,  
wstrzymało się- . 
 

    c) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej 
Projekt uchwały przedstawił  K. Bagiński Burmistrz Białogardu. 
 
Radny P. Szyszlak zapytał czy sprzedaż nieruchomości będzie w drodze przetargu?     
Burmistrz potwierdził, że sprzedaż nastąpi w drodze przetargu.  

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgody na 

 zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 
d) współpracy z miastem Montana w Republice Bułgarii 

Projekt uchwały przedstawił  K. Bagiński Burmistrz Białogardu. 
 

A. Adamczewski wyraził stanowisko, że jak najbardziej jest za współpracą Miasta 
Białogard z miastem Montana.  

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  

współpracy z miastem Montana w Republice Bułgarii, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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e) opracowania Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 
lata 2015-2024 

 
Projekt uchwały przedstawiła M. Stachowiak Zastępca Burmistrza. 
A. Adamczewski Przewodniczący Komisji zapytał czy Komisja ma pytania do 

przedstawionego projektu. Radni nie zgłaszali pytań. 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
opracowania Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2015-2024, 
głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
f) zniesienia pomników przyrody 

Projekt uchwały przedstawił  K. Bagiński Burmistrz Białogardu. 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zniesienia  
pomników przyrody, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
g) zasad korzystania z terenów zieleni miejskiej 

Projekt uchwały przedstawił  K. Bagiński Burmistrz Białogardu. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad  

korzystania z terenów zieleni miejskiej, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

h) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej 

Projekt uchwały przedstawił  K. Bagiński Burmistrz Białogardu. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 
z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3. Sprawy różne. 
 A. Adamczewski Przewodniczący Komisji omówił treść skargi mieszkanki 
Białogardu na działalność Burmistrza.   
 Burmistrz wstępnie przedstawił sprawę i zaproponował aby na kolejne posiedzenie 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaprosił Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w celu przedstawienia sprawy z jaką występuje skarżąca. 

A. Adamczewski Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej poinformował, że następne 
posiedzenie Komisji poświęcone będzie sprawie skargi.  

Przewodniczący Komisji zaproponował aby poprosić na posiedzenie Komisji Pana 
A. Nowaka Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. 
o przedstawienie sprawy aby radni mieli możliwość uzyskania szczegółowych odpowiedzi na 
pytania w przedstawionej sprawie. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej pozytywnie przyjęli propozycję Przewodniczącego  
Komisji. 

 
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 
 Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 1500  A. Adamczewski Przewodniczący Komisji 
zakończył posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                              Andrzej Adamczewski  


